
 

Aan het college van Burgemeester en Wethouders van Zwolle  

Betreft: vragen ex artikel 45 over de bovengemeentelijke samenwerking in ontwikkeling windmolens 

in Haerst 

Zwolle, 25 juni 2022 

Geacht college,  

In het coalitieakkoord 2022-2026 heeft het college het volgende passage opgenomen: 

“Als het gaat om de grootschalige opwek van duurzame energie gaan we op zoek naar een 

aanvullende locatie voor windenergie. Daarbij zien wij Haerst als meest kansrijke locatie, omdat ook 

buurgemeenten in dit gebied plannen hebben voor windenergie. Net als bij Tolhuislanden zien wij een 

belangrijke rol weggelegd voor inwoners en lokale partners. Ook andere inwoners van Zwollen 

moeten hierin kunnen participeren.” 

In het gebied van Haerst hebben zo’n 55 inwoners en agrarische ondernemers zich verenigd in een 

buurtschap Holtenbroek-Gennebroek-Haerst. Deze buurtschap is gemeenteoverstijgend. De 

inwoners willen samen het gebied vertegenwoordigen in de eventuele projectontwikkelingen en als 

een volwaardige projectpartner optreden.  

De inwoners van dit gebied zijn buren en ervaren zelf geen gemeentegrenzen. Echter hebben ons 

signalen bereikt dat alleen aan de kant van de gemeente Zwartewaterland wordt er gecommuniceerd 

met de inwoners. De inwoners aan de Zwolse kant signaleren dat er met ze niet wordt 

gecommuniceerd terwijl alle eventuele beslissingen aan de overkant van de gemeentegrens een 

enorme impact zullen hebben op hen. Dat zorgt voor onrust en onzekerheid. 

Daarom stelt Swollwacht de volgende vragen aan het college: 

- Is het college het met Swollwacht eens dat in het geval van gemeenteoverstijgende 

projecten er een nauwe samenwerking moet plaatsvinden tussen de betreffende 

gemeenten. En dat er gezamenlijk moet worden opgetreden naar buiten richting de 

inwoners? 

- Is het college het met Swollwacht eens dat in de grootschalige energieprojecten er intensief 

en transparant moet worden gecommuniceerd met de inwoners om desinformatie en onrust 

te voorkomen? 

- Op welke wijze trekt het college samen met de gemeente Zwartewaterland op om 

transparant te handelen en communiceren in het belang van deze buurtschap? 

- Welke communicatieplan ligt er om de inwoners van Haerst mee te nemen in alle relevante 

projectstappen in de ontwikkeling van de grootschalige energie in hun buurt? 

Met vriendelijke groet, 

Namens de fractie Swollwacht 

Asia Golunska 


